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PROTOKÓŁ Nr VII/2024 

z obrad VII Sesji Rady Powiatu Łowickiego 

odbytej w dniu 25 września 2024 roku 

 

Ustawowa liczba Radnych     – 19 

Radnych obecnych podczas spotkania  – 19 

Lista obecności       – /Zał. Nr 1/ 

Nagranie z obrad Sesji RPŁ     – /Zał. Nr 2/ 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad VII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4. Przyjęcie wniosków do protokołu z VI Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

5. Informacja o naborze do klas I szkół ponadpodstawowych na rok szkolny 

2024/2025. 

6. Podsumowanie roku szkolnego 2023/2024 w szkołach 

ponadpodstawowych i placówkach oświatowych działających na terenie 

powiatu oraz ocena przygotowania szkół ponadpodstawowych i placówek 

oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025. 

7. Wykonanie budżetu Powiatu Łowickiego za I półrocze roku 

budżetowego. 

8. Informacja z wykonania planów finansowych samorządowych instytucji 

kultury za I półrocze roku budżetowego. 

9. Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych 

publicznych zakładów opieki zdrowotnej. 

10. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy na 

czas oznaczony gruntów rolnych położonych w obrębie Zduny, 

oznaczonych jako działki o numerach 81, 142, 201, 283/3, 354 oraz 

odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

11. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie z dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu na czas 

oznaczony lokalu użytkowego zlokalizowanego w budynku położonym w 

Łowiczu przy ul. Stanisławskiego 30 oraz odstąpienia od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

12. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Dobromierz w Powiecie Świdnickim. 

13. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Starosty Łowickiego. 

14. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Łowickiego na 2024 rok.  
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15. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę  

Nr LXXVI/471/2023 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 19 grudnia 2023 

roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łowickiego na lata 2024 – 2036.  

16. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łowickiego z działalności w okresie 

między sesjami. 

17. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego  

z działalności w okresie między sesjami. 

18. Wolne wnioski radnych i sprawy różne. 

19. Zakończenie obrad VII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

 

Ad. pkt 1 

 

Otwarcie obrad VII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak witając Radnych i zaproszonych 

gości otworzył obrady VII Sesji Rady Powiatu.  Zanim przejdę do punktu  

2 gościmy po raz pierwszy na naszej sesji Pana Dyrektora Muzeum w Łowiczu, 

który to objął swoje obowiązki nie tak dawno. W związku z powyższym, no tutaj 

chciałbym Panu Dyrektorowi życzyć, żeby ta praca na tym stanowisku przynosiła 

Panu wiele satysfakcji, ale przede wszystkim, żeby dla nas, mieszkańców, 

Muzeum było zawsze otwarte, żeby były tam podejmowane działania, które będą 

sprzyjały rozwojowi naszej tradycji, kultury na naszym terenie. Życzymy tej 

energii, żeby była, bo to jest niesłychanie ważne, wielu ciekawych propozycji, 

inicjatyw, wszystkiego najlepszego. 

 

Ad. pkt 2 

 

Stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak poinformował, że w sesji bierze 

udział 19 Radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować  

i podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad. pkt 3 

 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak poinformował, że porządek obrad 

wraz z materiałami Szanowni Radni otrzymali. Czy są wnioski do porządku 

obrad? Nie widzę. 
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Ad. pkt 4 

 

Przyjęcie wniosków do protokołu z VI Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – protokół z VI z Sesji RPŁ został 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Czy są uwagi do protokołu  

z VI Sesji Rady Powiatu Łowickiego? Nie widzę. Dziękuję, przechodzimy do 

kolejnego punktu.  

 

Ad. pkt 5 

 

Informacja o naborze do klas I szkół ponadpodstawowych na rok szkolny 

2024/2025. 

 

Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska przedstawiła „Informację o naborze 

do klas I szkół ponadpodstawowych na rok szkolny 2024/2025” /Zał. Nr 3/.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – czy są pytania do Pani Dyrektor 

odnośnie do naboru? Nie widzę. Dziękuję, Pani Dyrektor. 

 

Ad. pkt 6 

 

Podsumowanie roku szkolnego 2023/2024 w szkołach ponadpodstawowych  

i placówkach oświatowych działających na terenie powiatu oraz ocena 

przygotowania szkół ponadpodstawowych i placówek oświatowych do 

nowego roku szkolnego 2024/2025. 

 

Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska przedstawiła informację: 

„Podsumowanie roku szkolnego 2023/2024 w szkołach ponadpodstawowych  

i placówkach oświatowych działających na terenie powiatu oraz ocena 

przygotowania szkół ponadpodstawowych i placówek oświatowych do nowego 

roku szkolnego 2024/2025” /Zał. Nr 4/.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – czy są pytania do przedstawionej 

informacji? Nie widzę, dziękuję, Pani Dyrektor. 

 

Ad. pkt 7 

 

Wykonanie budżetu Powiatu Łowickiego za I półrocze roku budżetowego. 

 

Skarbnik Powiatu Monika Mamcarz przedstawiła informację: „Wykonanie 

budżetu Powiatu Łowickiego za I półrocze roku budżetowego” /Zał. Nr 5/.  
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Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – w związku z tym, czy są pytania 

do przedstawionej informacji? Nie widzę. Dziękuję.  

 

Ad. pkt 8 

 

Informacja z wykonania planów finansowych samorządowych instytucji 

kultury za I półrocze roku budżetowego. 

 

Skarbnik Powiatu Monika Mamcarz przedstawiła „Informację z wykonania 

planów finansowych samorządowych instytucji kultury za I półrocze roku 

budżetowego” /Zał. Nr 6/.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – czy są pytania do przedstawionej 

informacji? Nie widzę. Dziękuję.  

 

Ad. pkt 9 

 

Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych 

publicznych zakładów opieki zdrowotnej. 

 

Skarbnik Powiatu Monika Mamcarz przedstawiła „Informację o przebiegu 

wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki 

zdrowotnej” /Zał. Nr 7/.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – czy są pytania do przedstawionej 

informacji? Nie widzę. Dziękuję.  

 

Ad. pkt 10 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy na czas 

oznaczony gruntów rolnych położonych w obrębie Zduny, oznaczonych jako 

działki o numerach 81, 142, 201, 283/3, 354 oraz odstąpienia od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

 

Dyrektor Wydziału GKN Tomasz Kantorski przedstawił projekt Uchwały 

Rady Powiatu Łowickiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony 

gruntów rolnych położonych w obrębie Zduny, oznaczonych jako działki  

o numerach 81, 142, 201, 283/3, 354 oraz odstąpienia od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak - Dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  
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Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska – pozytywna. 

 

Opinia Budżetu i Finansów – pozytywna. 

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym 

dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony gruntów rolnych 

położonych w obrębie Zduny, oznaczonych jako działki o numerach 81, 142, 

201, 283/3, 354 oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy /Zał. Nr 8/. 

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym: 

Za     – 19 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr VII/42/2024 RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony 

gruntów rolnych położonych w obrębie Zduny, oznaczonych jako działki  

o numerach 81, 142, 201, 283/3, 354 oraz odstąpienia od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy /Zał. Nr 9/. 

 

Ad. pkt 11 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie z dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu na czas 

oznaczony lokalu użytkowego zlokalizowanego w budynku położonym  

w Łowiczu przy ul. Stanisławskiego 30 oraz odstąpienia od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

 

Dyrektor Wydziału GKN Tomasz Kantorski przedstawił projekt Uchwały 

Rady Powiatu Łowickiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

z dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu na czas oznaczony lokalu 

użytkowego zlokalizowanego w budynku położonym w Łowiczu przy  

ul. Stanisławskiego 30 oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję Panu Dyrektorowi. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska – pozytywna  

 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna  
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Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą kolejnej 

umowy najmu na czas oznaczony lokalu użytkowego zlokalizowanego  

w budynku położonym w Łowiczu przy ul. Stanisławskiego 30 oraz odstąpienia 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu /Zał. Nr 10/. 

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym: 

Za     – 19 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr VII/43/2024 RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

z dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu na czas oznaczony lokalu 

użytkowego zlokalizowanego w budynku położonym w Łowiczu przy  

ul. Stanisławskiego 30 oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu /Zał. Nr 11/. 

 

Ad. pkt 12 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Dobromierz w Powiecie Świdnickim. 

 

Kierownik Biura ZK Tomasz Kurczak przedstawił projekt Uchwały Rady 

Powiatu Łowickiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Dobromierz w Powiecie Świdnickim.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak - dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały?  

 

Radny Krzysztof Kaliński - no super decyzja, ja powiem nawet, że lepiej u nas 

czegoś nie zrobić. Nawet 100 000,00 zł trzeba było dać. To absolutnie. Na 

komisjach mówiłem już o tym, bo to my możemy jakimś tam dziurawym 

chodnikiem jeszcze, czy drogą przeklamotać, a tam jest straszna bieda. I po 

prostu, czy na drugą sesję, ale 100 000,00 zł to spokojnie trzeba, można. 

 

Starosta Łowicki Marcin Kosiorek - nie chciałbym bardzo tu dyskusji na ten 

temat, bo to zawsze wiadomo, że można mniej, można więcej, można różne 

rzeczy. Myślę, że tak, ja jestem w kontakcie, ponieważ tę gminę wyznaczył 

zaprzyjaźniony nasz Starosta ze Świdnicy jako najbardziej taką zalaną. No tam 

byłem, to widziałem, że faktycznie potrzeba. Najbardziej ucieszyli się  

z agregatów, której przywieźliśmy, bo tam powiedział Wójt, że leżą ludzie starsi, 

chorzy pod tlenem no prądu nie ma. Także to są potrzebne rzeczy. Może umówmy 

się tak, że jeżeli będzie taka potrzeba i taki sygnał, żebyśmy to, ewentualnie 

jeszcze rozważymy na przyszłej sesji, czy za dwa miesiące, bo to wiadomo, że 

dzisiaj wszyscy żyjemy tym, co się stało, a za miesiąc już nikt o tym nie będzie 
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pamiętał. Ci ludzie dalej będą potrzebowali pomocy. Także myślę, że ten kontakt 

z powiatem będziemy utrzymywać stale. Wczoraj był Wicestarosta, też przywiózł 

tam dwa tiry palet do hubu wyznaczonego przez wojewodę dolnośląskiego, który 

jest na terenie powiatu świdnickiego. Bo takie hale, które przeznaczone są właśnie 

dla tego powiatu i ewentualnie dla przetransportowania do województwa 

opolskiego. I jeżeli będą tam sygnały, my będziemy rozmawiać, to i będziemy 

znajdziemy, jeszcze tam wygrzebiemy. Pani Skarbnik wygrzebie jakieś środki, to 

na pewno to, absolutnie z Panem się zgadzam, z Panem Burmistrzem, że no są  

u nas potrzeby, ale tam wiadomo, że te potrzeby, tak jak no jakieś, taki sygnał, że 

ludzie mogą życie stracić bez prądu, prawda? Jest to przejmujące jednak i dla 

Wójta, Burmistrza takiej gminy to na pewno nie jest prosta rzecz.  

 

Radny Tadeusz Gajda - otóż, proszę Państwa, dobrze, że każdy pomaga, jak 

może. Dobrze, jak tym się nie chwali, bo taka pomoc jest po prostu najlepsza. 

Natomiast myślę, że 100 000,00 zł od takiego powiatu jak Łowicz, którego dzięki 

Bogu takie kataklizmy jakoś omijają, to byłaby suma taka, która no może coś 

pomóc. Pieniądze są środkiem, jakby w darzy prymitywnym, ale najbardziej 

uniwersalnym. To oni tam najlepiej wiedzą, co im jest potrzeba. Nieraz 

pomagaliśmy, woziliśmy różne dary i okazywało się, że były rzeczy, których no 

nie były potrzebne tam na miejscu. Jednak pieniądz to potem decyzja i kupowanie 

rzeczy, które są potrzebne. Nawet gdyby to było rzeczywiście, Panie Burmistrzu, 

kosztem jakichś naszych inwestycji, to warto jest to zrobić z myślą, żeby nam się 

to podobnego coś nie przydarzyło. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – czy są jeszcze pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna  

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Dobromierz w Powiecie Świdnickim /Zał. Nr 12/. 

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym: 

Za     – 19 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr VII/44/2024 RPŁ w sprawie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Dobromierz w Powiecie Świdnickim /Zał. Nr 13/. 

 

Ad. pkt 13 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Starosty Łowickiego. 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rafał Łopusiński - tutaj, 

jeśli chodzi o naszą Komisję to jesteśmy za odrzuceniem tej skargi. Przeczytam 

ten projekt uchwały i uzasadnienie. Natomiast chciałbym jeszcze podzielić się 

taką informacją, że bardzo dogłębnie, jako po prostu radni sprawdziliśmy tą 

sprawę, bo chodzi o "Kroniki Łowickie". Tak więc to jest dosyć istotna, istotna 

wartość historyczna tutaj dla naszego regionu. Rozmawialiśmy na ten temat  

z naszym tutaj Dyrektorem Muzeum, nowym. Pochylił się też nad naszą prośbą, 

żeby zrobić jakieś, jakieś wydarzenie, które by pomogło, przynajmniej 

zdigitalizowaną wersję tych "Kronik" przywrócić i później ewentualnie jakieś 

dalsze czynności wykonać, żeby odzyskać w przyszłości te "Kroniki". Jeśli ktoś 

by miał jakieś pytania, to oczywiście z chęcią udzielę. Jeszcze chciałbym 

podziękować tutaj Panu Wicestaroście, bo otrzymałem zdigitalizowaną wersję 

tych "Kronik". Tak więc mogłem się z nimi zapoznać i poznać ich wartość. 

Faktycznie większość tam tekstu to jest jednak dotycząca takich zapisów 

technicznych jacy szewcy prowadzili. Tak więc dziękuję bardzo i przechodzę już 

do czytania projektu uchwały. Przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu 

Łowickiego w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Łowickiego. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak - dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały?  

 

Radny Tadeusz Gajda - znaczy, proszę Państwa, bardzo długa skarga, długa 

odpowiedź, ale sprawa jest bardzo ważna, ponieważ tak się ułożyło, że wczoraj 

miałem nieszczęście być na pogrzebie mojego przyjaciela i kolegi, nie mogłem 

być na tej Komisji. Spóźniłem się, co prawda. Już Komisja zamknęła swoje 

obrady, ale jeszcze w trójkę, właściwie to w czwórkę z nowym Panem 

Dyrektorem omówiliśmy to wszystko. I powiem tak, ja rozumiem całą stronę 

merytoryczną i prawną, chociaż tu się zderzają, jakby dwie teorie. Wojewoda 

mówi, że zostało, służby Wojewody mówią, że zostało naruszone prawo i tak 

dalej. My uważamy, że skierowanie akurat w tym trybie do Muzeum, czyli do 

gospodarza, jakby tematu jest właściwe. Natomiast proszę Państwa, tak czy 

inaczej, ja jestem zwolennikiem takiego rozstrzygania spraw, nawet gdyby to się 

nie całkowicie mieściło w tej całej sztuce prawniczej, ale niech się mieści  

w życiowej i ludzkiej. Człowiek, który urodził się tu w Łowiczu. Mówię o Panu, 

który wnosi tę skargę, odnalazł, że dzieło z 1400, z XIV wieku, jeżeli ja dobrze 

pamiętam, które było własnością miasta Łowicza, potem Muzeum zostało 

sprzedane w czasie międzywojennym Bibliotece Uniwersytetu Łódzkiego. I on 

uważa, że powinno to wrócić do Muzeum, do Miasta, czy też do Muzeum, 

ponieważ i tam podnosi dwie ważne rzeczy, ponieważ nie zostało to zgodnie  

z obowiązującym prawem w tamtym czasie sprzedane. I on ma dużo racji. 

Oczywiście musiałby się odbyć proces i to sąd zadecydowałby o tym, gdzie to 

dzieło ma się ostatecznie znajdować, kto jest jego prawowitym właścicielem. 

Natomiast asumpt do tej sprawy, to jest podniesienie tych dwóch rzeczy, które nie 

zgadzało się wtedy w tej komisji. Myślę, że gdyby stanęło to przed sądem, jest 
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wielce prawdopodobne, że sąd mógłby przyznać rację nam lub stronie skarżącej. 

Podnosi też tam bardzo mądrze rzecz, że taka instytucja jak Uniwersytet Łódzki  

i jego biblioteka, no chyba nie chciałaby wchodzić w jakieś procesy, bo to nie 

przynosi zaszczytu i tak dalej, i tak dalej. Jest to, jakby temat, który nie wolno 

przy, bo ja będę głosował za niezasadnością skargi, żeby była pełna jasność, 

ponieważ uważam, że byśmy się nie zakopali w to wszystko, bo każdy będzie 

skarżył i będziemy w tej stercie skarg zginiemy. Ale Panie Starosto, ja myślę, że 

w dobrym stylu byłoby, żeby do tego Pana napisać pismo i podziękować mu za 

podjęcie tematu. On tego nie musiał. On mieszka w Warszawie. My mieszkamy 

tu. Zwrócił nam uwagę i godny jest pisma od Starosty w podziękowaniu, że podjął 

temat. I tyle w tej sprawie, dość skomplikowanej, ale myślę, że dla historii Ziemi 

Łowickiej bardzo ważnej. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – dziękuję. Czy są jeszcze pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 

Łowickiego /Zał. Nr 14/. 

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym: 

Za     – 19 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr VII/45/2024 RPŁ w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Starosty Łowickiego /Zał. Nr 15/. 

 

Ad. pkt 14 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Łowickiego na 2024 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Monika Mamcarz przedstawiła projekt Uchwały Rady 

Powiatu Łowickiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu Łowickiego na 2024 

rok.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – dziękuję, czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna.  

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu Powiatu Łowickiego na 2024 rok  

/Zał. Nr 16/. 
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Radni RPŁ w głosowaniu jawnym: 

Za     – 19 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr VII/46/2024 RPŁ w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Łowickiego na 2024 rok /Zał. Nr 17/. 

 

Ad. pkt 15 

 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

LXXVI/471/2023 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 19 grudnia 2023 roku  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łowickiego na lata 2024 – 2036.  

 

Skarbnik Powiatu Monika Mamcarz przedstawiła projekt Uchwały Rady 

Powiatu Łowickiego zmieniającej Uchwałę Nr LXXVI/471/2023 Rady Powiatu 

Łowickiego z dnia 19 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Łowickiego na lata 2024 – 2036.  

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu Uchwały? Nie widzę.  

 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna.  

 

Radni Rady Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem 

Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr LXXVI/471/2023 Rady Powiatu 

Łowickiego z dnia 19 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Łowickiego na lata 2024 – 2036 /Zał. Nr 18/. 

 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym: 

Za     – 19 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr VII/47/2024 RPŁ zmieniającą Uchwałę Nr LXXVI/471/2023 

Rady Powiatu Łowickiego z dnia 19 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łowickiego na lata 2024 – 2036 

/Zał. Nr 19/. 

 

Ad. pkt 16 

 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łowickiego z działalności w okresie między 

sesjami /Zał. Nr 20/. 
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Starosta Łowicki Marcin Kosiorek – Szanowni Państwo, otrzymaliście 

sprawozdanie, jeżeli są pytania, to odpowiadamy. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak - czy są pytania do przedstawionego 

sprawozdania? Nie widzę. W związku z tym przechodzimy do punktu 17.  

 

Ad. pkt 17 

 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego z działalności  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – 1 września na cmentarzu 

wojskowym przy ulicy Listopadowej w Łowiczu brałem udział w uroczystościach 

związanych z 85 rocznicą wybuchu II Wojny Światowej. 8 września na Starym 

Rynku uczestniczyłem w uroczystości wręczenia "Gwiozd Łowickich".  

7 września brałem udział w obchodach 44 rocznicy powstania NSZZ Solidarność. 

15 września w Walewicach uczestniczyłem w obchodach 85 rocznicy bitwy nad 

Bzurą. 24 września uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. Dziękuję, 

czy są pytania? Nie widzę. 

 

Ad. pkt 18 

 

Wolne wnioski radnych i sprawy różne.    

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak – czy są wolne wnioski radnych 

i sprawy różne?, jeżeli nie ma. Bardzo przepraszam, na monitorze nie mam żadnej 

informacji.  

 

Radny Tadeusz Gajda – ja chciałem spytać Pana Starosty, ponieważ dzisiaj 

przejeżdżałem koło tej działki, która żywo nas interesuje w Bełchowie. I powiem, 

że gdybym, a nie mogę tego powiedzieć, bo działałbym przeciwko nam, czyli 

przeciwko powiatowi, ale proponowałbym do rozważenia, ponieważ jak się coś 

sprzedaje to trzeba zrobić, żeby to jakoś wyglądało. Jak się sprzedaje samochód 

to trzeba go umyć, uporządkować itd., itd. I wtedy jest większa szansa na to, że 

dostanie się lepszą cenę. Otóż ta działka tam przeraża, krzaki no coś…  

I podzwoniłem do ludzi, którzy zajmują się takimi rzeczami, ja wiem, że Starosta 

nie pójdzie z piłą i nie będzie wyżynał, powiedzmy tych krzaczysków. Za 

niewielkie, chociaż w stosunku do wartości podanej ceny, za niewielką sumę 

można to uporządkować. To zupełnie inaczej wygląda. I jeszcze jedna kwestia, 

taką lwią częścią, oczywiście która działa na plus tej działki, jest bocznica 

kolejowa. Ona też by inaczej wyglądała jakby ją tam lekko uporządkować. No  

i jeszcze jest tam budynek, do którego nie udało mi się dotrzeć, ale tu kolega radny 

właśnie mówił, że jest w stanie tragicznym, rozwalony. Jakby to lekko, Panie 

Starosto, uporządkować, ja myślę że byłoby większe zainteresowanie. I też 
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prośba, wiem że tu padła na tej sali, naszej izbie, padła prośba, żeby jeżeli 

możemy po prostu być dobrym ambasadorem sprawy, rozmawiać z różnymi 

instytucjami, ludźmi itd., itd., ale łatwiej by nam się rozmawiało gdyby to było, 

że tak powiem, w lepszym stanie wizualnym. I ostatnie pytanie, ponieważ 

bocznica kolejowa ma swoją wartość wtedy kiedy można z niej korzystać, czyli 

ma po prostu opłacone jak abonament itd., itd. Czy mamy ciągłość opłat i czy to 

jest aktualne? To jest bardzo ważna informacja dla ludzi z którymi ja 

rozmawiałem, którzy by ewentualnie może myśleli o zakupie tej działki. Bo jeżeli 

tego nie ma, to bardzo ciężko jest potem wrócić. Wiecie Państwo jak się rozmawia 

z Koleją, Kolej to jest Państwo w Państwie. Tam i pięć i dziesięć lat można czekać 

na pozwolenie. Czy są aktualne powiedzmy dokumenty na korzystanie z tej 

bocznicy? Dziękuję bardzo.  

 

Starosta Łowicki Marcin Kosiorek – dziękuję bardzo Panu Radnemu za troskę 

i za pomoc i zaangażowanie przy sprzedaży tej działki. Ja rozmawiałem z kilkoma 

firmami, była jedna z instytucji, która też jest zainteresowana. Oczywiście jest to 

problem, tam te krzaki które tam są, czy budynek. Natomiast sami zainteresowani 

tak średnio zwracali na to uwagę, natomiast zwrócili uwagę na coś innego, co nie 

dotyczy jakby działki, ale nie chciałbym o tym głośno mówić, bo jesteśmy tuż 

przed terminem wadium. Podyskutujemy powiedzmy jeżeli okaże się, że nie uda 

nam się sprzedać tej działki. Jest już za blisko terminu, żebyśmy tutaj roztrząsali 

publicznie pewne kwestie. Słuszna uwaga odnośnie stanu tej działki, natomiast 

chciałem powiedzieć, że ona to naprawdę źle to wyglądała w roku 2018, jak tutaj 

objąłem tą funkcję i wtedy to można było mówić o bałaganie, dużo, dużo gorzej. 

Myślę, że Pan Radny Malczyk może to potwierdzić, że mieliśmy kłopoty nawet 

z tym związane, stanem w jakim ta działka się znajdowała, ale nie ma sensu tego 

roztrząsać. No jeżeli nie uda się jej sprzedać, no to wtedy będziemy myśleć  

o kolejnych rzeczach. Inwestowanie w bocznicę w tej chwili, myślę że cały 

Zarząd uważa za bezzasadne. Ktoś kto będzie tą działkę kupował, doskonale zdaje 

sobie sprawę z tego ile tam trzeba nakładów jeszcze, żeby ją doprowadzić do 

użyteczności. Natomiast jej położenie i jej właśnie otoczenie, powoduje że ona 

jest atrakcyjna dla ludzi, dla firm z którymi ja rozmawiałem. Czy one zdecydują 

się wziąć udział w przetargu, no to lada moment się dowiemy.    

 

Radny Tadeusz Gajda – Pan Starosta, przeszkadzając sobie trochę w mówieniu, 

bo jadł, ale to tak na marginesie, nie odpowiedział mi na podstawowe pytanie, 

które brzmi: czy są zachowane dokumenty ciągłości używania tej bocznicy. To 

jest jak z samochodem ciężarowym, który jest zarejestrowany albo 

niezarejestrowany. Inaczej się go sprzedaje, inaczej się go kupuje.  

 

Starosta Łowicki Marcin Kosiorek – jeżeli Panu Radnemu przeszkadza sposób 

w jaki mówię, to otrzyma Pan Radny odpowiedź, zgodnie z prawem, na piśmie.  
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Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak - Panie Radny, udzielam głosu, jeżeli 

Pan się zgłosi. Proszę wcisnąć, przycisnąć przycisk i udzielę Panu głosu. 

 

Ad. pkt 19 

 

Zakończenie obrad VII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak zamknął obrady VII  Sesji Rady 

Powiatu Łowickiego. 
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